
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloctawek Wtoctawek t6.O2.2Ot8r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawka

W nawiqzaniu do interpelacji z dnia t9.12.2017r ponownie uprzejmie
proszQ o szczeg6lowq informacjq o planowanych remontach d169 i chodnikach
w 2018r. w ramach przyjqtego bud2etu miasta 2018 roku ,utrzymania i

remont6w istniejqcej substancji drogowej , przez MZUK i D - Dziat 500,
Rozdziat 60015,60016, 60017, na kt6re to zarezerwowane - zaplanowane
Srodki w wysoko5ci 10 088 135 zf. w tym remonty d169 gminnych, powiatowych
i wewnqtrznych 3 555 000 zl.

Z powaianiem


